

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MIDDLE EAST PHARMA. & CHMICAL IND. & MEDICAL APPLIANCES Date: 22-01-2025 12:07:19 PM Subject: Loss of membership</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق الاوسط للصناعات الدوائية والكيمائية والمستلزمات الطبية التاريخ: 2025-01-22 12:07:19 PM الموضوع: فقدان عضوية</p>
<p>Gentlemen/Distinguished Securities Commission. Gentlemen / Respected Amman Stock Exchange. Greetings and then,,, With reference to the letter of Messrs./Companies Control Department No. 1/231/101762 dated 10/7/2024, we would like to inform you of the loss of Messrs./Jordan Investment and Multi-Transport Company of their membership in the Board of Directors of the Middle East Pharmaceutical, Chemical and Medical Supplies Industries Company P.S.C., dated 07 /10/2024. Therefore, disclosure is required. Please accept the utmost respect and appreciation...</p>	<p>السادة / هيئة الأوراق المالية المحترمين . السادة / بورصة عمان المحترمين . تحية طيبة وبعد ،،، بالإشارة الى كتاب السادة / دائرة مراقبة الشركات رقم 101762/231/1 تاريخ 2024/10/7 ، نود اعلامكم بفقدان السادة / الشركة الأردنية للاستثمار والنقل المتعدد عضويتهم في مجلس ادارة شركة الشرق الاوسط للصناعات الدوائية والكيمياوية والمستلزمات الطبية م.ع.م بتاريخ 2024/10/07 . لذا اقتضى الافصاح . وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ...</p>
15-10-2024	15-10-2024
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ASHRAF ABDULLAH</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ASHRAF ABDULLAH</p>